
PROTOKOLL NR 4/2021 

Fört vid styrelsemöte PRO Viskafors 2021-04-12 

Närvarande: Lars Andersson, Lars-Erik Larsson, Siv-Britt Andersson, Rolf Magnusson, 

Anne-Marie Lindkvist, Karl-Erik Lindkvist, Lena Necander, Madeleine Andrén 

 

Frånvarande: Lars Karlander 

Ej kallade: Åke Algotsson, Jörgen Davidsson, Monica Borg, Kenth Johansson 

§1.  Ordförande Rolf Magnusson öppnade mötet. 

§2.  Förslag till dagordning godkändes 

§3.  Att justera protokollet valdes Lars Andersson. 

§4.  Föregående mötesprotokoll godkändes. 

§5.  Ekonomi 

Budgeten ligger på -3 260 kr. 

Problemen med försäljning av PRO-lotter flyttas till höstverksamheten. 

Vi har erhållit 1000 kr i sponsringsavtal med Viskaforshem. 

Rolf fortsätter med undersökningen om vad som gäller i skattehänseende vid försäljning av 

fondandelar.  

Fondens värde 2021-01-01 är 106 712 kr och 2021-03-30 är värdet 118 714 kr. 

Det beslutades att sälja 2020 års fondöverskott 6000 kr (summan över 100 000 kr) snarast. 

Det beslutades att kommande fondöverskott (över 100 000 kr) ska säljas senast 15/12 varje år. 

Förra månadens styrelsebeslut att fråga deltagarna på årsmötet vad överskottet ska användas till 

tas tillbaka och det är styrelsen som fattar beslut om överskottet. 

 

§6.  Nya medlemmar. 

Noll nya medlemmar.   

 

§7.  Hemsida 

Tillagt länkar samarbetspartner plus Viskaforskliniken. Ändrat på förstasidan att våraktiviteter är 

inställda. Lagt till prel. årsmötesdatum. 

§8.  Inkommen post och skrivelser. 
Konsumentvägledning som privatperson. Tjänsten är kostnadsfri och är gemensam för Borås, 
Ulricehamn och Tranemo. Tel. 033-35 75 85. 
 
§9.  Aktiviteter. 
Vårens aktiviteter är inställda förutom årsmötet som hålls 17 juni klockan 15. 
Höstens program är under framtagning. 
Svårt att ordna nya tillfälliga aktiviteter så länge gränsen på max 8 deltagare kvarstår.  
 

§10. Information från PRO riks/ Distrikt. 

Info från distriktets styrelsemöte. 

Distriktet vill ha hjälp att nominera representant till styrelsen. 

 



§11. Lokaler 

Vid undersökning av lukt i lokalen så fanns det ingen lukt att lukta sig till när VVS-folk var där för att 

lukta. Nya luktförsök kommer att göras. 

§12. Övrigt 

Karl-Erik informerade från ortsrådets senaste möte. 

Vi ska betala medlemsavgiften till ortsrådet med 300 kr. 

Det finns ett telefonmötessystem som heter FreeconferenceCall, ger lite sämre uppkoppling och är 

utan bild men är gratis att använda. 

Verksamhetsberättelsen visades och behöver kompletteras på vissa punkter. Verksamhetsplan ok. 

Dagordningen för årsmötet visades och några mindre ändringar ska göras.  

  

§13. Mötet avslutades. 

 

Kommande möten. 

Styrelsemöte kl. 10.00  3/5, 7/6 

Årsmöte kl. 15.00  17/6 

 

_______________________ ________________________ ________________________ 

ordf. Rolf Magnusson Sekr. Lars-Erik Larsson  Justeras Lars Andersson 


